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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2005-11-07 
 
Justeras 2005-11-09 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Ingrid Stockman  Rune Hasp  
 
Närvarande ledamöter SPF Rune Hasp 
  SPF Margareta Thörnblom 
  SPF Jutta Askergren 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Yvonne Wendt 
  SPF Clas Hagwall 
  SPF Ulla Löfberg 
   
 
Föredragande tjänstemän: Christina Roman, Marianne Snell och Gunvor Jansson. 
 
§ 1.  Val av justeringsman 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att utse Ingrid Stockman och Rune Hasp 
att justera dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 9 november  
kl 16.00. 
 
§ 3. Biståndshandläggare – ett (o)möjligt uppdrag 
Med anledning av Äldrecentrums rapport med ovannämnda titel har biståndsenhetens chef 
Christina Roman bjudits in för att informera om biståndssektionens arbetssätt och svara på 
pensionärsrådets frågor. 
 
Stockholms stad ramavtal med privata utförare bilägges protokollet till pensionärsrådet. 
 
§ 4. Föregående sammanträdesprotokoll 
Efter genomgång beslutar pensionärsrådet att lägga protokollen från den 11 resp 17 oktober 
till handlingarna. 
 
Pensionärsrådet är inbjudna att tillsammans med pensionärsråden på Norrmalm och 
Kungsholmen delta i Focus-grupper inför stadsdelarnas planering av framtidens äldreboende 
den 8 och 10 november. 
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§ 5. Rapport från äldreboendena 
Betaniastiftelsens sjukhem – kommer att läggas ner den 30 november. Av de 25 
Östermalmsbor som bor på Betania kommer 18 personer att flytta till Kampementet .  
 
Tessingården – tidigare utlovad läkemedelsgenomgång kommer ej att ske före flytten till 
Kampementet. 
 
Rio servicehus – de boende vill kunna disponera sjukgymnastlokalen på egen hand samt att 
ha en reception med vaktmästarservice. 
 
Körsbärsgården – Röda korset har efterträtt Carema som ny entreprenör den 1 november. 
 
Hemtjänsten/Väntjänsten – Väntjänsten efterfrågas nu av fler personer. Förvaltningen har 
bett hemtjänstenheterna redovisa hur och i vilken omfattning de hänvisar till Väntjänsten. – 
Förvaltningen återkommer. 
 
§ 6. Kommunala pensionärsrådet 
Kommunala pensionärsrådets protokoll nr 7 2005 lades till handlingarna. 
 
§ 7. Kvalitetsarbete 
Som ett led i förvaltningens kvalitetsarbete har samtlig personal som är skyldig att 
dokumentera enligt socialtjänstlagen uppmanats att delta i de halvsseminarier som  
anordnas rörande stadens Riktlinjer för dokumentation.  
 
§ 8. VP 2006 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar om ett extra sammanträde den 24 november kl 
09.00 för att behandla förvaltningens förslag till VP och budget 2006. 
 
§ 9. Yttrande till kommunstyrelsen om ökad möjlighet att välja inom omsorgen 
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om ökad möjlighet att välja inom omsorgen till 
 bl a Östermalms stadsdelsnämnd för yttrande. 
 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd ställer sig positiv till att utöka valfriheten och att 
valfrihetsmodellen därför utvecklas ytterligare. 
 
§ 10. Representant vid upphandling av Linnégården 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att dess representant på Linnégården, Ingrid 
Stockman, även ska vara pensionärsrådets representant vid upphandlingen tillsammans med 
Nils Orrling. 
 
 
Gunvor Jansson 
sekreterare 
 
 
 
 


